
Buskerud og Vestfold travforbund 30. september  2023

Status 
Her kommer månedens informasjonsskriv.  September har vært travel, med 
klasseløp, utviklingskonferanse, landsråd, auksjon, høstkonferanse og 
landsfinale/ kåringer. 

Klasseløpshelg med utviklingskonferanse 

Klasseløpshelgen  ble i år innledet med en utviklingskonferanse for 
representanter fra både forbund og driftsselskap. Her var det innlegg 
av personer både fra travet og utenfor. Konferansen var inspirerende 
og det gav oss muligheter til å diskutere og reflektere over 
utfordringene vi står i, hva andre har lykkes med og hva vi kan gjøre 
hos oss. 

I de klassiske finalene var igjen vårt forbund godt representert både 
blandt to og firbente aktører. Vidar Hop tok sin 30 seier i en klassisk 
finale og Stall Hamre har nå seiret i alle de åtte klassene, 
imponerende prestasjoner! Vi gratulerer disse og alle våre andre 
medlemmer med meget gode resultater denne helgen.  

Foto: hesteguiden.com 

Landsråd   

På landsrådsmøte var det to saker på agendaen; terminliste og banestruktur. 
Prosessen rundt terminlisten for 2024 oppleves som bedre enn tidligere. Vi 
har både fra forbund og driftsstyret meldt inn at vi ønsker høy aktivitet 

VIKTIG  

• 1. oktober klokken 
13.00 Lokalkjøring 
Modum travbane.  

• Lagledermøte siste 
halvdel oktober dato 
kommer.  

• Har du informasjon som 
du tenker hadde vært 
flott å dele, så ta kontakt 
med undertegnede på e-
post: 
anita.sonsteby@hotmail.
com   

INFORMASJON 
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året rundt. Innspill fra Stokke og omegn travforening om å utnytte 
potensialet vi har med mange turister i byen til å få til en «sommer 
meeting» er også videreformidlet. Jarlsberg har over flere år vist at vi kan 
levere et godt baneunderlag  uavhengig av årstid og dette håper vi spiller 
positivt inn for vår del når terminlisten spikres. 

Banerapporten er nå ferdig og som forventet kom det ikke frem noen nye 
opplysninger eller overraskelser. Til det var bestillingen for generell og lite 
konkret. Det er imidlertid et faktagrunnlag som vi kan bruke når nye 
vurderinger skal gjøres for hvordan banestrukturen på sør- øst landet skal 
se ut og hva sporten er mest tjent med både på kort og lang sikt.  Det er 
ingen enkle svar eller raske løsninger, men det som er helt klart er at vi må 
ta noen vanskelige avgjørelser og disse må tas basert på fakta og ikke 
følelser. 

Høstkonferanse   

Forrige helg var det igjen tid for høstkonferanse og tradisjon tro ble denne 
arrangert sammen med Telemark travforbund. De hadde som arrangør 
laget et flott program men mange interresante foredrag. DNT leder Erik 
Skjervagen fortalte om utfordringen travet står i, hvordan styret jobbet og 
hvem som har delegert ansvar for ulike oppgaver innad i styret. 

Vi fikk høre Tore Fyrand snakke om etikk og organisasjonskultur. 
Innlegget skapte både gjenkjennende nikk, latter og refleksjon hos 
deltagerne. Snakk godt om hverandre og sporten var budskapet. Anne 
Wangen deltok også og hennes innlegg handlet om hestevelferd, og 
hvordan vår sport blir oppfattet av de utenfor. Interresant tema, som igjen 
understreker hvorfor vi bør snakke sporten opp og frem. 

Riktstotos nye styreleder Erik Røste kom sammen med administrerende 
direktør Camilla Garmann og gav oss en status på driften og hva de tenker 
sport og spill kan samarbeide om. 

Videre sto både banestruktur, informasjon fra både Klosterskogen, 
Jarlsberg og Drammen på agendaen. Den sentrale utviklingskonferansen 
og hvordan vi kan gjøre om dette til lokale tiltak var også sentralt, denne 
økten ble ledet av Sindre Lutdal Nyeng. Sindre loset oss tillegg i gjennom 
hele høstkonferansen som årets konferansier på en utmerket måte. Tusen 
takk til alle våre gjester og alle travlagsmedlemmer som bidro til en flott 
konferanse med konstruktive diskusjoner og positiv stemming. Dette lover 
godt for fremtiden. 

 

Hilsen fra  Anita Sønsteby 

Innspill 

Har dere andre ting dere 
gjerne vil vi skal ta tak i, så 
send oss en mail. Vi er 
glade for alle innspill - små 
og store.

Ungdomssamling  

Denne helgen er det 
samling på Starum og vi 
har flotte ungdommer 
representert. Samlingen 
har tittelen «Sammen om 
hesten» og vi gleder oss til 
å høre hvordan de har hatt 
det, samt hva de har lært 
og opplevd.  

Hestegalla   

Festkomiteen er allerede 
godt i gang med å 
planlegge vår første felles 
hestegalla. Denne vil finne 
sted lørdag 3. februar 2024 
på Quality Hotel River 
Station i Drammen, merk 
av i kalenderen, mer 
informasjon og invitasjon 
kommer.   
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